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Amb un any n'ha tingut prou Alber t Jorquera (Bescan�, 1979) per assegurar sense embuts que Tito Vilanova,

l'escollit per rellevar Josep Guardiola al capdavant del FC Barcelona, est� del tot capacitat per encarar amb

garanties aquest repte d'al�ada que se li presenta. L'expor ter i l'entrenador de Bellcaire d'Empord� van coincidir

a la primera plantilla blaugrana la temporada 2008/09, temps suf icient perqu� el de Bescan� recordi Vilanova

com un t�cnic "reservat", per� alhora una persona amb qui es pot parlar "per fectament" de qualsevol aspecte

futbol�stic.

Divendres es feia p�blica l'elecci� de Tito Vilanova com a relleu de Josep Guardiola a la banqueta. La decisi� ha

generat tota mena d'opinions. Creu que el Bar�a l'ha encer tada?

�s clar, que s�. Si no �s la millor, �s de les millors decisions que podia prendre la directiva. No nom�s perqu� est�

tant o m�s capacitat que el mateix Guardiola per tirar aix� endavant, sin� perqu� amb en Tito se segueix una

mena de l�nia generacional al capdavant del primer equip. Per dir-ho clar; �s com seguir tenint el que ja ten�em

fins ara. I aix� �s positiu. Ara, no ser� una tasca f�cil perqu� quan es ve d'una �poca tan bona, les comparacions

solen ser odioses. Per� espero i desitjo que li vagin b� les coses.

Vost� va compar tir vestidor una temporada amb Tito Vilanova. Com el recorda? Com era com a segon

entrenador?

Nom�s va ser un any, �s cer t. I a m�s era el seu primer. Per� l'experi�ncia va ser bona. Se'l veia una persona

reservada, encara que no hi havia cap problema si s'havia de parlar d'aspectes purament espor tius. En Tito

ent�n el futbol a la per fecci� i s'ha impregnat, sobretot durant aquests �ltims anys, de la f ilosof ia Bar�a, per la

qual cosa considero que est� m�s que preparat per por tar aquest vestidor.

Aix� mateix li volia preguntar. Realment veu vost� Tito Vilanova amb capacitat suf icient com per gestionar un

vestidor ple de f igures i estrelles mundials com el blaugrana?

S�, per descomptat. Sense anar m�s lluny i salvant les dist�ncies, (Frank) Rijkaard tenia un tarann� similar, aix�

reservat. I va dirigir un equip on hi havia Ronaldinho, Deco, Eto'o... No vull dir que siguin calcats, per� �s per

posar un ?exemple. Crec que en Tito est� capacitat, per� �s evident que una persona sola, sigui qui sigui, no pot

amb tota una plantilla. Perqu� la cosa rutlli s'ha d'envoltar de la seva gent de conf ian�a.

Per tant, �s una persona m�s que preparada per entrenar aquest equip...

Entrenar i tamb� per gestionar el vestidor. Perqu� una cosa �s por tar l'equip, dissenyar els entrenaments... Aix�

no �s el m�s dif�cil. El que costa de veritat, pel que realment s'ha d'estar preparat, �s per saber conduir les

relacions d'un vestidor com el del Barcelona, amb jugadors internacionals, amb estrelles mundials dia rere dia,

tenint-los a tots contents. I crec que Tito Vilanova se'n pot sor tir.

Ja sap que als mitjans ens agrada molt treure noms, per� �s ben cer t que en els �ltims dies havia sonat gent

com Bielsa, Villas-Boas, Valverde i companyia. Hauria estat un error por tar alg� de fora?



Ara per ara, s�. Trobo que �s bona l'aposta per alg� de la casa com en Tito, la persona indicada per seguir la l�nia

que va iniciar Guardiola ara fa quatre anys. Ara b�, potser d'aqu� unes temporades s� que caldr� buscar m�s

enll� i comen�ar de nou. No sabem com li anir� a en Tito; potser les coses li rutllen o potser es crema. Li desitjo

tota la sor t del m�n, aix� s�.

Del que entra, passem al que se'n va. Ent�n la decisi� de Josep Guardiola d'abandonar el club quatre anys

despr�s d'arribar-hi?

S�, per fectament. Ell ja fa temps que deia que la seva intenci� era la de no quedar-se massa temporades a Can

Bar�a. Trobo que �s una decisi� molt inteláligent, perqu� en el futbol tot s�n cicles i ell ha sabut marxar en el

moment m�s opor t�, quan les coses encara funcionen. Abans que tot empitjori i que l'ambient en el vestidor es

desgasti, millor fer un canvi d'aires.

Creu que tornar� a dirigir el Bar�a algun dia?

Doncs, s�. �s m�s, crec que haver marxat ara �s un pas per tornar d'aqu� a uns anys. Trobo que, com deia abans,

�s molt millor deixar el c�rrec aix�, amb el bon record d'haver guanyat tants t�tols i d'haver practiat un futbol

excels. La gent el t� en estima, el t� a dalt de tot; �s per aix� que, d'aqu� a unes temporades, si decideix tornar,

que crec que ho far�, la decisi� ser� d'all� m�s ben rebuda per l'af ici�.
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